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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het tekort aan wijkagenten (ingezonden 11 augustus 2014). 

Vraag 1
Klopt het bericht dat in veel steden in Nederland te weinig wijkagenten zijn?1 

Vraag 2
Kunt u per regio aangeven hoeveel wijkagenten nu actief zijn en per regio 
aangeven hoeveel wijkagenten nodig zijn? 

Vraag 3
In hoeveel wijken in Nederland is op dit moment geen wijkagent actief? 

Vraag 4
Zijn er naast Enschede andere steden waar er plannen zijn Buitengewoon 
Opsporingsambtenaren (Boa’s) meer politietaken te laten verrichten? Deelt u 
de opvatting dat het opzetten van dergelijke vormen van lokale veiligheids-
zorg laat zien dat in die gemeenten een tekort is aan reguliere politie? 

Vraag 5
Hoeveel is uw belofte waard dat iedere wijk zijn eigen wijkagent zou krijgen? 
Wat gaat u doen om die belofte op de kortst mogelijke termijn waar te 
maken? 

Toelichting: 

Deze vragen zijn aanvullend op eerdere vragen ter zake van het lid Marcouch 
(PvdA), ingezonden 11 augustus 2014 (vraagnummer 2014Z13950)

1 Waar blijft de wijkagent? Eindhovens Dagblad, zaterdag 9 augustus 2014
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